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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum: 12. junij 2023 

 

 

Z A P I S N I K 
 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v sredo, 17. 5. 2023, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Jelančić Ana,  

Juntez Miro,  

Karlovšek Brigita,  

Knez Vincenc,  

Kotar Marko, 

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Orešnik Ivan,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd,  

Žibert Damjan, 

Žičkar Stanislava,  

Žnidaršič Jernej,  

Žulič Anita.  

 

Odsotni člani občinskega sveta: dr. Bahat Vovk Biljana, Kostrevc Rado, Korene 

Gregor. 

 

 

 
 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 



  

 
2 

 

Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  

• Roman Strlekar, vodja splošne službe 

• mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance 

• Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 

• Maja Šušterič, višja svetovalka za pravne zadeve 

• Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

• Daniel Žniderič, načelnik Policijske postaje Sevnica 

• Marjetka Smolič, CSD Posavje, Enota Sevnica, pomočnica direktorice 

• dr. Petra Vertelj Nared, LUZ d. d. 

• Andrej Štricelj, predsednik Nadzornega odbora Občine Sevnica 

 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Pavel Perc, Dolenjski list  

Smilja Radi, Posavski obzornik  

 

Župan odpre 5. redno sejo.  

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 5. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 22 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 

Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu, s tem, da se 6. točka dnevnega reda, to je 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega prostorskega načrta Občine 

Sevnica (SD OPN 8) obravnava po skrajšanem postopku. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

Župan predlaga sprejem dnevnega reda.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 5. redne seje, s tem da se 6. 

točka dnevnega reda obravnava po skrajšanem postopku. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 
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Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 5. redne seje, s tem da se 

6. točka dnevnega reda obravnava po skrajšanem postopku.  

 

Predlagani dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 5. redne seje  

2. Pregled in potrditev in potrditev zapisnika 4. redne seje občinskega sveta z dne 

5. 4. 2023 

3. Varnostne razmere na območju občine Sevnica – pregled stanja za leto 2022 

4. Poročilo o izvajanju socialno varstvene storitve Pomoč družini na domu za leto 

2022 

5. Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene socialno varstvene storitve Pomoč 

družini na domu in k določitvi subvencioniranja cene storitve Pomoč družini na 

domu 

6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega prostorskega načrta 

Občine Sevnica (SD OPN 8) - skrajšani postopek 

7. Letni program dela in finančni načrt Nadzornega odbora Občine Sevnica za leto 

2023 

8. Dopolnitev št. 1 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za 

leto 2023 

9. Vzpostavitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena ter ukinitev 

statusa javnega dobra s predlogom razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

Občine Sevnica 

10. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

11. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

12. Razno 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje občinskega sveta z dne 5. 4. 2023 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave. 

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 4. redne seje občinskega sveta z dne 5. 4. 

2023  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
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Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 4. redne seje občinskega sveta z dne    

5. 4. 2023. 

Ad 3 

Varnostne razmere na območju občine Sevnica – pregled stanja za leto 2022 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Daniel Žniderič. 

 

Daniel Žniderič, načelnik Policijske postaje Sevnica 

Policijsko delo v skupnosti je organizacijska strategija oziroma filozofija, ki poudarja sodelovanje 

med policijo in skupnostjo. Tak pristop spodbuja sodelovanje in povišuje varnost v lokalni 

skupnosti. Proaktivno izvajajo aktivnosti z vsemi subjekti. Posameznike osveščajo preko 

Grajskih novic, izvajajo različna predavanja (lani so denimo izvedli predavanje o kibernetski 

varnosti), v šoli izvajajo program »Pogovor s policistom« in druge preventivne aktivnosti.  

Zaznali so nekoliko več kaznivih dejanj kot v preteklem letu. Preiskanih jih je bilo nekaj več kot 

dobro polovico, večinoma pa gre za kazniva dejanja splošne kriminalitete, mladoletniške 

kriminalitete je zelo malo. Na območjih vinorodnih okolišev je kaznivih dejanj več, zaradi vožnje 

pod vplivom alkohola. Zaznati je porast nasilja v družini, porast malih tatvin in porast goljufij. 

Kršitve javnega reda in miru so se skoraj prepolovile, kar je posledica post covidnega obdobja, 

ki so predvidevali stroge omejitve.  

Po številu obravnavanih prometnih nesreč sevniška občina žal ni zgled. Delež alkoholiziranih 

povzročiteljev se povečuje, zato je nujno potrebno spremeniti kulturo, odnos do vožnje pod 

vplivom alkohola. Pomembne so preventivne akcije. Veliko je tudi poškodovanj vozil na 

parkiriščih in pa prometnih nesreč na parkiriščih. V občini Sevnica je nadpovprečen delež 

starejših voznikov, tudi za starejše izvedejo veliko preventivnih akcij.  

V letu 2023 bodo policisti iz PP Sevnica nadaljevali z delom. Preprečevanje odkrivanja 

posameznih kaznivih dejanj prilagajajo posameznim segmentom na lokalni ravni. Z lokalno 

skupnostjo sodelujejo pri iskanju rešitev. Zelo pozitivne učinke prinese aktivna vloga vidnih 

predstavnikov posameznih krajevnih skupnosti. Cilj je vsem prebivalcem v lokalni skupnosti 

zagotavljati občutek varnosti, pridobivanje zaupanja.   

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Tanja Novšak, Rok Petančič, Tomaž Lisec 

 

Izpostavljena je aktualna tematika medvrstniškega nasilja. Povedano je, da PP Sevnica 

neprestano izvaja preventivne aktivnosti, med njimi tudi akcijo »Pogovor s policistom«, s katero 

želijo približati delo policije mladim in vzpostaviti zaupanje. Teme pogovora s policistom so 

vandalizem, cyber bullying in drugo. Delo z mladimi je obrodilo sadove, saj so se ti, ko je prišlo 

do težav, za pomoč obrnili na PP Sevnica, kar pomeni, da policiji zaupajo.  

Nadalje je postavljeno vprašanje koliko novih kadrov je pridobila PP Sevnica po ukinitvi 

schengenske meje s Hrvaško. Kaj so pridobili občani s temi novimi kadri. Odgovorjeno je bilo, 

da je konec leta 2022 na PP Sevnica delalo 11 policistov. Pomožni policisti so bili poklicani 

281-krat, da so se lahko zagotavljale osnovne operativne naloge. S 1. januarjem 2023 je z 

delom nastopilo 9 novih policistov, ki so na PP Sevnica začasno. Ročnost njihove prisotnosti je 

odvisna od odločitve nadrejenih, ne načelnika PP Sevnica. Ti policisti opravljajo nujne naloge 

za preprečevanje deviantnih dejanj. Število kaznivih dejanj se je v Sevnici zmanjšalo za 25 %, 

odkar so prisotni dodatni policisti. Nadalje je bilo izpostavljeno, da je pomembno tudi delo 

policije, ki je usmerjeno v preventivo.   

Naslednje vprašanje se je nanašalo na statistiko lažnih prijav prebivališč, izpostavljena je bila 

problematika tovornega prometa v Mirnski dolini. Odgovorjeno je bilo, da je kršitev v zvezi s 

tovornim prometom zelo malo, saj so tuja transportna podjetja našla pomanjkljivost v slovenski 
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zakonodaji – če imajo registrirano podjetje v Sloveniji, omejitve za transportni promet namreč 

ne veljajo. PP Sevnica je podala že več pobud za rešitev te problematike. Glede prijav 

prebivališč je povedano, da je bilo v preteklih letih opravljenih veliko kontrol pri delodajalcih, 

ugotovljeno pa je bilo manj kršitev, saj se je zvišala stopnja pričakovanja. Prijava prebivališča 

ni več stvar krajevne pristojnosti, vsakdo lahko prebivališče prijavi na kateri koli upravni enoti 

za katerikoli kraj, zato je kršitve zelo težko zaznati. V sevniški občini trenutno prebiva okoli 1000 

tujcev več kot pred 10 leti, njihovo število pa je v zadnjem obdobju stabilno.  

Podana je pobuda za vključitev oziroma navedbo preventivnega delovanja na področju 

kolesarjev v poročilo, ki je bilo podano kot del gradiva za občinski svet. Ugotovljeno je, da 

poročilo navaja, da so občani sevniške občine relativno slabi vozniki. V zvezi s to tematiko bi 

bila dobrodošla statistika glede starosti voznikov in tega ali so res občani. Povedano je, da se 

opravi veliko analiz in dejstvo je, da starejši vozniki povzročijo več nesreč, predvsem v urbanih 

središčih, kjer se ti vozniki srečujejo s prometnimi pravili in zgoščenim prometom. Prometne 

nesreče povzroča več dejavnikov, med njimi je tudi starost. Je pa zaznati manj prometnih 

nesreč, ki so povzročene zaradi objestne vožnje.  

Načelnik je zaprošen za komentar glede znižanja starostne meje za zdravniški pregled na 70 

let in glede uporabe drog v občini Sevnica. Načelnik pove, da je lahko posameznik pri 70 ali 80 

letih še popolnoma motorično sposoben, drugi posameznik pa ima težave že po 50. letu 

starosti. PP Sevnica sledi zakonodaji na tem področju. Nato pove, da so v Sevnici zasegli 

ogromno drog, PP Sevnica je statistično gledano ena uspešnejših na tem področju. Izpostavi, 

da metode za odkrivanje, ki so bile uporabljene v preteklosti, danes niso več dovoljene. Veliko 

drog pride v Sevnico iz drugih krajev, največ z vlakom. Vendar pa se na javnih mestih ne kadi 

več marihuane, ponovno bodo tudi pozvali Slovenske železnice naj zaklepajo javne sanitarije 

na ŽP Sevnica. Ob tem pove, da je učinkovita metoda za preprečevanje zlorab drog na javnih  

sanitarijah namestitev UV luči. Svetloba namreč povzroči, da odvisnik ne vidi žil. Pove tudi, da 

je video nadzorni sistem na pokopališču v Sevnici rešil veliko težav.  

Izpostavljeno je še vprašanje glede nacionalnosti povzročiteljev deviantnih dejanj. Odgovorjeno 

je, da storilci večinoma prihajajo od drugod, zelo redki domačini izvajajo premoženjska kazniva 

dejanja.  

 

Druge razprave ni.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z varnostnimi razmerami na območju občine 

Sevnica v preteklem letu 

 

 

Ad 4 

Poročilo o izvajanju socialno varstvene storitve Pomoč družini na domu za leto 2022 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Mojca Sešlar in Marjetka Smolič. 

 

Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 

Poročilo o izvajanju storitve Pomoč družini na domu za leto 2022 je v gradivu. Storitev v občini 

Sevnica izvaja CSD Posavje, Enota Sevnica. Število upravičencev raste iz leta v leto, saj se 

povečuje tudi število starejših občanov. 3.900 je takih, ki so starejši od 65 let. Povečuje se tudi 

število uporabnikov, ki so upravičeni do brezplačne storitve. Pomembno je povezovanje te 

storitve z ostalo mrežo storitev dolgotrajne oskrbe. Pomoč na domu trenutno koristi 136 žensk 

in 69 moških. Občina Sevnica presega nacionalni cilj vključenosti, ki znaša 3,5 odstotkov, saj 

je vključenost 4,7 odstotna, pomembno pa je, da za to storitev ni čakalnih vrst.  
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Marjetka Smolič, CSD Posavje, Enota Sevnica, pomočnica direktorice 

Storitev Pomoč na domu je namenjena starejšim, ki imajo zagotovljene življenjske in druge 

pogoje v svojem okolju, vendar zaradi starosti ali invalidnosti ne morejo več skrbi zase. Storitev 

pomeni več oblik praktične pomoči, s katerim se starejšim vsaj za določen čas nadomesti 

potrebo po institucionalnem varstvu. V letu 2022 je bila storitev nudena v povprečju 141 

uporabnikom, kar je za 2,5 % več kot v letu 2021 in 10 % več kot v letu 2020. Potrebe po storitvi 

konstantno naraščajo. Cena storitve je v letu 2022 znašala 23,13 EUR, od tega je Občina 

Sevnica financirala 16,33 EUR. Storitev je izvajalo 14 oskrbovalk, ki je opravilo 19.518 ur 

neposredne oskrbe, kar pomeni 116 ur efektivnega dela na mesec na posamezno oskrbovalko. 

Normativ znaša 110 ur. V letu 2022 je bilo ustvarjenih 427.102 EUR prihodkov, subvencija 

občine je znašala 321.915 EUR. Druge občine so za storitev prispevale 1216 EUR, strošek 

storitve namreč pokriva vsaka občina za svoje občane. V primerjavi z letom prej so bili odhodki 

višji, znašali so 427 tisoč EUR. Stroški materiala in storitev so se povišali predvsem na račun 

povišanja cen energentov. Okoli 85 % vseh stroškov znašajo stroški dela.  

Pomoč na domu pomeni pomoč pri osnovnih življenjskih opravilih, torej pomoč pri hranjenju, 

umivanju, oblačenju…v zadnjem obdobju se je povišal delež uporabnikov z demenco. 

Oskrbovalke so pogosto tudi vezni člen med uporabniki in svojci. Vloga oskrbovalke je tudi 

informativno svetovalne narave. Delo na terenu je fizično zahtevno, ni veliko povpraševanja po 

tem poklicu. Kljub zaznanem porastu potreb CSD Posavje, Enota Sevnica omogoča vsaj nujno 

potrebne storitve, da ne prihaja do čakalnih vrst. Posledično je opravljenih več ur, kot ga 

predpisuje normativ. Pomoč na domu ostaja najbolj pomembna oblika dolgotrajne oskrbe, ki 

omogoča fleksibilnost, prilagajanje, individualno obravnavo in kar je najbolj pomembno, 

omogoča starejšim da dlje časa ostanejo v svojem domačem okolju.  

Stališče odbora: 

Boštjan Repovž, po pooblastilu predsednika Odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s Poročilom o izvajanju socialno varstvene storitve 

Pomoč družini na domu za leto 2022, ki ga je pripravil Center za socialno delo Posavje, Enota 

Sevnica in ga v predloženi obliki posreduje v seznanitev Občinskemu svetu Občine Sevnica. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

 

SKLEP: 

Na podlagi izvedene predstavitve gradiva in opravljene razprave ugotavljam, da se je 

Občinski svet Občine Sevnica seznanil s Poročilom o izvajanju socialno varstvene 

storitve Pomoč družini na domu za leto 2022. 

 

 

Ad 5 

Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene socialno varstvene storitve Pomoč družini na 

domu in k določitvi subvencioniranja cene storitve Pomoč družini na domu 

 

Uvodno obrazložitev podata Mojca Sešlar in Marjetka Smolič. 

 

Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 

Cena storitve je oblikovana na podlagi metodologije, ki jo opredeljuje pravilnik. Ceno sestavljajo 

stroški, deljeni na 3 sklope: strošek dela, strošek materialov ter strošek amortizacije in 

investicijskega vzdrževanja.  
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Predlagana in izračunana cena je bila potrjena tudi za svetu zavoda.  

V gradivu je navedena tudi primerjava cen za posavsko regijo in cen za celotno državo za leto 

2021. Cena v sevniški občini je nekoliko nižja kot v Krškem in v Kostanjevici na Krki, je pa višja 

od slovenskega povprečja. Občina Sevnica ima značilno razpršeno poselitev, kar pomeni več 

časa, namenjenega vožnji (opravljenih delovnih ur) in več stroškov za gorivo. 

 

Marjetka Smolič, CSD Posavje, Enota Sevnica, pomočnica direktorice 

Sedaj vključenih 15 oskrbovalk, ena več kot v lanskem letu. 11 službenih vozil in koordinator. 

Predlagan strošek celotne storitve je višji za 1,86 EUR glede na dosedanjo višino.  

V obravnavo so bili posredovani trije predlogi.  

Subvencija iz proračuna RS znaša 1,96 EUR. V letu 2022 je bil prispevek države 1,90 EUR, 

letos tako zgolj 6 % več. Občutno so se zvišali stroški materialov in storitev in pa tudi stroški 

dela (za en plačni razred, višji regres, izplačevanje delovne uspešnosti, višja cena ura 

opravljena med prazniki). Povprečni mesečni stroški znašajo 24,99 EUR na efektivno uro. Pri 

opredelitvi urne postavke so bile upoštevane vse možnosti znižanja stroškov.  

 

 

Stališče odbora: 

 

Boštjan Repovž, po pooblastilu predsednika Odbora za družbene dejavnosti 

Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da sprejme 

predlog, po katerem cena celotne storitve znaša 24,99 EUR za opravljeno uro storitve, od tega 

cena storitve za uporabnika znaša 5,20 EUR na uro, subvencija iz proračuna Republike 

Slovenije znaša 1,96 EUR, subvencija Občine Sevnica k ceni storitve pa znaša 17,83 EUR 

oziroma 69,6 %. 

Odbor za družbene dejavnosti predlaga občinskemu svetu, da sprejme predlog, po katerem 

cena celotne storitve za nedeljsko delo znaša 28,88 EUR za opravljeno uro storitve, kar pomeni 

30 % povečanje redne cene in tako za uporabnika znaša 6,76 EUR na uro. 

Odbor za družbene dejavnosti predlaga občinskemu svetu, da sprejme predlog, po katerem 

cena celotne storitve za delo na dan državnega praznika in dela prostega dne znaša 30,18 EUR 

za opravljeno uro storitve, kar pomeni 40 % povečanje redne cene in tako za uporabnika znaša 

7,28 EUR na uro.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

V razpravi so sodelovali: Rok Petančič, Majda Jazbec 

 

Povedano je, da je bila že pred leti podana pobuda za progresivni pristop k cenam storitev za 

uporabnika. So na tem področju zakonske ovire? Odgovorjeno je, da glede na zakonske 

podlage tak sistem v tem trenutku ni možen. Zakon o dolgotrajni oskrbi, ki je v pripravi, 

napoveduje drugačen pristop. Izpostavljena je tudi cena storitve, ki je relativno ugodna glede 

na cene oskrbe v domu za starejše. Občina Sevnica storitev subvencionira v višini skoraj 70 

%, zakonski minimum znaša 50 %.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o soglasju k določitvi cene socialno varstvene 

storitve Pomoč družini na domu in k določitvi subvencioniranja cene storitve Pomoč družini na 

domu. 
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Cena celotne storitve znaša 24,99 EUR na efektivno uro, od tega cena storitve za uporabnika 

znaša 5,20 EUR na efektivno uro, subvencija iz proračuna Republike Slovenije znaša 1,96 EUR, 

subvencija Občine Sevnica k ceni storitve pa znaša 17,83 EUR. 

Cena storitve, opravljene v nedeljo, se poveča za 30 % in znaša 28,88 EUR, končna cena za 

uporabnika pa znaša 6,76 EUR na efektivno uro. Cena storitve, opravljene na dan državnega 

praznika ali dela prostega dne, se poveča za 40 % in znaša 30,18 EUR, končna cena za 

uporabnika pa znaša 7,28 EUR na efektivno uro. 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o soglasju k določitvi cene socialno 

varstvene storitve Pomoč družini na domu in k določitvi subvencioniranja cene storitve 

Pomoč družini na domu. 

 

Cena celotne storitve znaša 24,99 EUR na efektivno uro, od tega cena storitve za 

uporabnika znaša 5,20 EUR na efektivno uro, subvencija iz proračuna Republike 

Slovenije znaša 1,96 EUR, subvencija Občine Sevnica k ceni storitve pa znaša 17,83 EUR. 

 

Cena storitve, opravljene v nedeljo, se poveča za 30 % in znaša 28,88 EUR, končna cena 

za uporabnika pa znaša 6,76 EUR na efektivno uro. Cena storitve, opravljene na dan 

državnega praznika ali dela prostega dne, se poveča za 40 % in znaša 30,18 EUR, 

končna cena za uporabnika pa znaša 7,28 EUR na efektivno uro. 

 

 

 

Ad 6 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Občinskega prostorskega načrta Občine 

Sevnica (SD OPN 8) - skrajšani postopek 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in dr. Petra Vertelj Nared 

Podjetju Plastoform (sedaj Acryform) primanjkuje stavbnega zemljišča za dograditev 

proizvodnih in skladiščnih prostorov. V letu 2021 so podali zasebno pobudo za širitev 

stavbnega zemljišča in izbrali izvajalca za pripravo predloga spremembe Občinskega 

prostorskega načrta, to je podjetje LUZ iz Ljubljane. Izhodišča so bila pridobljena konec leta 

2021. Javni posvet je potekal od januarja 2022. Ministrstvo za okolje in prostor je julija 2022 

izdalo sklep, ki ne predvidena izvedbe celovite presoje vplivov na okolje, kar je občutno pohitrilo 

postopke. Javna razgrnitev je potekala od 17. oktobra do 15. novembra 2022. Ni bila prejeta 

nobena pripomba.  

 

dr. Petra Vertelj Nared, LUZ d.d. 

Občina Sevnica se zelo hitro odziva na izražene potrebe po spremembah prostorskih aktov, 

gre namreč že za 8. spremembe Občinskega prostorskega načrta. Konkretno gre za manjšo 

širitev podjetja na območju gospodarske cone. Zaradi širitve je predvidena prestavitev ceste, 
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podana je bila tudi pobuda, da se ob cesti zagotovi pločnik in rešitev za kanalizacijo. Za širitev 

stavbnega zemljišča je skladno z Zakonom o urejanju prostora 2 potrebno zagotoviti 

nadomestna kmetijska zemljišča, kar je bilo storjeno.  

 

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Občinskega prostorskega načrta Občine Sevnica (SD OPN 8), k predlogu nima pripomb in 

občinskemu svetu predlaga, da predlog odloka obravnava po skrajšanem postopku.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Občinskega 

prostorskega načrta Občine Sevnica (SD OPN 8). 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Občinskega prostorskega načrta Občine Sevnica (SD OPN 8). 

 

Ad 7 

Letni program dela in finančni načrt Nadzornega odbora Občine Sevnica za leto 2023 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Andrej Štricelj. 

 

Andrej Štricelj, predsednik Nadzornega odbora Občine Sevnica 

Letni program dela in finančni načrt je v gradivu. Nadzorni odbor ima v tem mandatu nekoliko 

drugačen pristop, predvsem v bolj podrobni obravnavi posameznih postavk.  

Nadzorni odbor bo pregledal namensko porabo, ki vpliva na proračun. Do sedaj so ugotovili, 

da se nekatera tveganja niso upoštevala, zato se jih bo pregledovalo, med njimi tudi korupcijska 

tveganja.  

Delež dela bo ostal klasičen, pregledan bo izbran javni zavod. 

Nadzorni odbor je odprt za vse pobude, tako občanov kot tudi članov občinskega sveta. To v 

praksi ne pomeni, da bo pregledana vsaka predlagana zadeva. O pregledih bodo člani 

nadzornega odbora razpravljali na sejah.  

Nadzorni odbor je sprejel sklep s predlogom, da se organizira izobraževanje oziroma 

seznanitev s proračunom. 

 

Župan odpre razpravo.  
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V razpravi so sodelovali: Tanja Novšak 

Postavljeno je vprašanje, če je nadzorni odbor že pretehtal možnost nadzora nad projektom 

»stadion«. Odgovorjeno je bilo, da se lahko argumentirana pobuda seveda poda nadzornemu 

odboru.  

 

Druge razprave ni.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z Letnim programom dela in finančnim 

načrtom Nadzornega odbora Občine Sevnica za leto 2023 

 

 

Ad 8 

Dopolnitev št. 1 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem  

Občine Sevnica za leto 2023 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar. 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Dopolnitev načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem občine je zakonska možnost, ki 

dopušča dopolnitve v primeru, da se med letom pojavljajo potrebe za to. V gradivu so navedene 

številke parcel, predvidene so prodaje in menjave funkcionalnih zemljišč in na prodaja 

solastniškega deleža občine na naslovu Ledina 39.  

 

Župan odpre razpravo,  

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 1 Načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica za leto 2023. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 1 Načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica za leto 2023. 

 

 

Ad 9 

Vzpostavitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena ter ukinitev statusa 

javnega dobra s predlogom razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica 
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Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Gre za zemljišča, ki jih je občina pridobila na občinskih kategoriziranih cestah in lokalni 

infrastrukturi. Pravna podlaga določa, da je na teh parcelah možna vzpostavitev javnega dobra. 

Pri ukinitvi statusa gre za opuščeno javno dobro, to pa omogoča prodaje oziroma menjave 

zemljišč.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Ni razprave.  

 

PREDLOG SKLEPA 1: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra 
lokalnega pomena za:  

- parc. št. 464/2, 612/2, 613/2, 613/3, 1016/2, 1492, 432/4, 432/5, 432/6, 432/8, 447/4, 
447/5, 447/7, 447/8, 577/2, 585/4, 627/4, 649/2, 650/2, 651/2, 448/2, 569/6, 570/2, 
570/3, 578/8, 578/9, 1017/5, 1017/8, 470/2, 596/2 in 633/4, vse k.o. 1370 Podvrh 

- parc. št. 419/2, 419/3, 420/2 in 420/3, vse k.o. 1372 Žurkov Dol 
- parc. št. 1401/2, 1402/2, 1400/2, 1324/2 in 1327/2, vse k.o. 1367 Zabukovje 
- parc. št. 415/7, k.o. 1379 Sevnica 
- parc. št. 459/1, 459/6, 459/2 in 459/7, vse k.o. 1390 Vrh 
- parc. št. 570/2 in 574/2, obe k.o. 1369 Trnovec 
- parc. št. 451/4, 454/5, 461/4, 461/6, 114/9, 114/11, 125/4, 462/4, 124/2, 127/4, 128/2, 

137/2, 133/3, 136/3, 136/5, 117/8, 117/10, 121/17, 122/3, 122/6, 130/1, 133/5, 457/2, 
117/12, 112/4, vse k.o. 1381 Boštanj 

- parc. št. 635/2, 635/4, 635/6, 674/31, 674/33, 674/40, 674/44, 675/32, 675/33, 675/35, 
675/37 in 675/41, vse k.o. 1388 Pijavice, 

- parc. št. 1460/2, k.o. 1393 Studenec 
- parc. št. 755/8 in 755/10, obe k.o. 1366 Ledina. 

 
PREDLOG SKEPA 2: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za:  
- parc. št. 2730/3 in 2730/5, obe k.o. 1397 Tržišče, 
- parc. št. 363/4, 363/5 in 363/6, vse k.o. 1376 Kladje 
- parc. št. 2560/3, k.o. 1392 Hubajnica 
- parc. št. 500/45, 488/4, 488/5 in 488/6, vse k.o. 1381 Boštanj 
 
    ter odobril predlog razpolaganja. 
 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 
 

  Sklep je sprejet.  
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SKLEP 1: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o vzpostavitvi statusa grajenega javnega 
dobra lokalnega pomena za:  

- parc. št. 464/2, 612/2, 613/2, 613/3, 1016/2, 1492, 432/4, 432/5, 432/6, 432/8, 447/4, 
447/5, 447/7, 447/8, 577/2, 585/4, 627/4, 649/2, 650/2, 651/2, 448/2, 569/6, 570/2, 
570/3, 578/8, 578/9, 1017/5, 1017/8, 470/2, 596/2 in 633/4, vse k.o. 1370 Podvrh 

- parc. št. 419/2, 419/3, 420/2 in 420/3, vse k.o. 1372 Žurkov Dol 
- parc. št. 1401/2, 1402/2, 1400/2, 1324/2 in 1327/2, vse k.o. 1367 Zabukovje 
- parc. št. 415/7, k.o. 1379 Sevnica 
- parc. št. 459/1, 459/6, 459/2 in 459/7, vse k.o. 1390 Vrh 
- parc. št. 570/2 in 574/2, obe k.o. 1369 Trnovec 
- parc. št. 451/4, 454/5, 461/4, 461/6, 114/9, 114/11, 125/4, 462/4, 124/2, 127/4, 128/2, 

137/2, 133/3, 136/3, 136/5, 117/8, 117/10, 121/17, 122/3, 122/6, 130/1, 133/5, 457/2, 
117/12, 112/4, vse k.o. 1381 Boštanj 

- parc. št. 635/2, 635/4, 635/6, 674/31, 674/33, 674/40, 674/44, 675/32, 675/33, 675/35, 
675/37 in 675/41, vse k.o. 1388 Pijavice, 

- parc. št. 1460/2, k.o. 1393 Studenec 
- parc. št. 755/8 in 755/10, obe k.o. 1366 Ledina. 

 
SKLEP 2: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za:  

- parc. št. 2730/3 in 2730/5, obe k.o. 1397 Tržišče, 
- parc. št. 363/4, 363/5 in 363/6, vse k.o. 1376 Kladje 
- parc. št. 2560/3, k.o. 1392 Hubajnica 
- parc. št. 500/45, 488/4, 488/5 in 488/6, vse k.o. 1381 Boštanj 

 
ter odobril predlog razpolaganja. 
 

 
 

 
 

Ad 10 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Ivan Orešnik, Rok Petančič in Damjan Žibert podajo pripombe na prejete odgovore. 

 

Ivan Orešnik: 

 

• zanima ga, kdaj bo prišlo do realizacije podanega odgovora v zvezi z ureditvijo 

varnosti pri stanovanjski hiši Bregar v Hinjcah. Pove, da je po njegovem mnenju edina 

dolgoročna rešitev na tem odseku razširitev ceste.  

 

• poda pripombo v zvezi z odgovorom glede naselja Križišče: ne vidi razloga, zakaj se 

njegov predlog ne bi realiziral, saj je problem v prehitrih voznikih, ne pa tistih, ki vozijo 

50 km/h, kot je dovoljena hitrost znotraj naselja. Območje je po njegovem primerno 

zgolj za »služenje z radarji«. 

 

 

Rok Petančič: 
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• v zvezi z odgovorom na temo ureditev ob Savo pove, da je odgovor tehnično korekten. 

Odgovor navaja, da je na območju dovoljeno zgolj sajenje dreves, kljub temu pa je na 

tem območju že urbana oprema. Predlaga, naj Občina Sevnica pripravi konkreten načrt 

s projektno dokumentacijo in z upoštevanjem DLN-ja za sonaravne ureditve ob Savi.  

 

 

Damjan Žibert: 

 

• ni zadovoljen glede odgovora za skate park. Predlaga, da župan pove, od kdaj je občina 

načrtovala podiranje, kje so elementi skate parka deponirani in ali ima Občina Sevnica 

že izbrano nadomestno lokacijo za skate park v Sevnici.  

 

Druge razprave ni.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.  

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 22 

ZA:  22 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov s pripombami.   

 

 

 

Ad 11 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 

Ivan Orešnik: 

 

• poda pobudo za ureditev cestnega odseka od Križišča do Hinjc, kjer je cesta zelo 

spolzka.  

• zanima ga, kakšne aktivnosti so bile opravljene na področju pospešitve projekta 

rekonstrukcije državne ceste Šentjanž–Glino. Predlaga neodvisnost projektov ureditve 

šolskega igrišča pri OŠ in rekonstrukcije ceste.  

 

Marjan Ločičnik: 

 

• Pove, da cesta Poklek–Blanca–Trnovec–Podvrh–Lončarjev Dol ni primerna za obsežen 

tovorni promet iz kamnoloma, saj tovorna vozila vozijo po bankinah, padavine pa nato 

odnašajo material. Bankine so potrebne sanacije.  

 

Tanja Novšak: 

• zanima jo, ali se morda lahko uredi druga lokacija za avtobusno postajo v starem 

mestnem jedru glede na to, da je obstoječa na območju, ki je pod spomeniškim 

varstvom in je za umestitev nadstreška potrebno soglasje ZVKD? 
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Tomaž Lisec: 

 

• poda pobudo, da Občina Sevnica vsako leto v eni krajevni skupnosti ali na izbranem 

rondoju (Cerkev Boštanj, Grad Sevnica) oziroma na drugem primernem mestu umesti 

drog z veliko slovensko zastavo, po zgledu Grosupljega. Ponudi, da svetniška skupina 

SDS krije stroške ureditve dveh zastav.  

 

Jernej Žnidaršič: 

 

• izpostavi problematiko hrupa, ki nastaja na strelišču na Radni. Zanima ga, če se v zvezi 

s to problematiko iščejo kakšne rešitve.  

 

Brigita Karlovšek: 

 

• poda pobudo za namestitev dveh dodatnih kamnitih stebrov za plakatiranje v Boštanju 

in sicer enega v bližini cerkve in drugega v Dolenjem Boštanju.  

• poda pobudo za preplastitev pešpoti Kompolje–Šmarčna na način, da je primerna tudi 

za vožnjo s kolesom.  

 

Rok Petančič: 

 

• predlaga, da se površine za Savo, na katerih se nahajajo fitnes naprave in klopi, 

pogosteje kosijo. Podpira, da se ostale površine kosijo redkeje.  

• povabi na dobrodelno akcijo Rotary kluba Sevnica.  

 

Miro Juntez: 

 

• zanima ga, kakšne aktivnosti so bile v zadnjih 6 mesecih opravljene v zvezi z Obrtno 

cono Krmelj: zanimajo ga zemljišča, soglasja, ali je bil kak razpis? 

 

Janez Kukec: 

 

• krajani Škovca so nedavno prosili za drog za zastavo. Predlaga ureditev.  

• pohvali zaposlene na Komunali Sevnica za ureditev zelenic in okolice pletenke v Tržišču  

 

Boštjan Repovž: 

 

• pove, da cveti nov posel kraje avtomobilskih katalizatorjev. Zanima ga ali je možno 

narediti kak korak za nadzorne kamere na javnih površinah.  

 

 

Ad 12 

Razno 
 

 

Naslednja seja bo predvidoma 14. junija 2023. 

 

Župan člane sveta povabi na Festival modre frankinje.   

 

Marjan Ločičnik povabi člane sveta na mesec praznovanj na Blanci.  
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Seja je bila zaključena ob 17:29.  

 

 

 

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 

 

 

 


